LET THE ZODIAC WHEEL HELP STEER YOU IN THE BEST DIRECTION

Oon't Drink & Dring

Buckle Up

Wear Your Seatbelt

如你出生在:

1923 1935 1947 1959 1971 1983 1995 2007 2019

你就是屬豬的

屬豬的人好學, 恬靜, 另一方面又具有非常堅韌不拔的精神, 雄心壯志, 內在意志很強。對錯誤採取友善, 寬容和誠實的態度, 能和任何人成為莫逆之交, 他最理想的伙伴是兔和羊。由於對職業的專心投入和雄心壯志, 屬豬的的人經常會出現在供應酒類的場合。所有屬豬的人都不應固執地拒絕乘坐出租汽車或乘搭未喝酒的人的車。只有愚蠢的屬豬的人才酒後開車, 把自己和其他人引向悲慘的結局。精明的屬豬的人總是明白他對家庭和社會是多麼的重要, 用自己的行動作出好榜樣。聰明的屬豬的人從來不飲酒開車。

如你出生在:

1922 1934 1946 1958

1970 1982 1994 2006 2018

你就是屬狗的

屬狗的人是富於責任性,誠實和忠誠的。他關心他人的幸福像關<mark>心自己一樣。具有高</mark>度原則和堅強的性格,使他周圍的人也受到影響而提高了道德標準。狗和馬、虎及兔最合得來。但飲酒開車往往會使本來敏捷的狗變得遲鈍。看家狗最受人們和鄰居信任就是因為他忠於法規。高度警覺的屬狗的人士從來不飲酒開車。

如你出生在:

1921 1933 1945 1957 1969 1981 1993 2005 2017

1969 1981 1993 2005 你就是屬雞的

屬雞的人工作勤態,深思熟慮,又精於理財,他思想果斷,口齒伶俐。雞和牛、蛇、龍最合得來。他衣著講究奢華,在各種場合裡往往是人們的核心。在需要的時後,雞能見義勇為。但在飲酒後,他的啼聲會變得愚蠢而不是那麼充滿信心。他的自傲變成討人嫌棄,還會給每個人帶來危機。避免酒後開車的屬雞的人就能保持他、他的家族和社區的光榮傳統。

如你出生在:

1920 1932 1944 1956

1968 1980 1992 2004 2016

你就是屬猴的

高度聰明伶俐,善於交際,猴天生有引人注意的性格,時常為人所愛。屬 猴的人具有驚人的記憶力,能記下非常具體的細節,因此喜歡學習,學起來也快。在任何領域都會成功的。他與鼠、龍很合得來。屬猴的人喜歡追根 尋源,也喜歡注意他人,另一方面也喜歡表現自己。飲酒往往會刺激這種性 格而造成危險。然而明智的猴清楚地知道人們的珍貴價值所在,他絕對不會 冒他人生命的危險去醉酒開車的。

如你出生在:

1919 1931 1943 1955

1967 1979 1991 2003 2015

你就是屬羊的

屬羊的人對任何事物都是富於感情的。他風雅瀟灑,受人喜歡。錢財來得容易。和兔、豬及馬最合得來。 但值得記住的是,即使是聰明謹慎的屬羊的人,有時也會受到酒精飲料的影響而失去原來堅強的本性。屬羊的人酒後開車會造成撞倒無辜行人的危險。千萬要提高警惕,羊經常抬高他的頭,因為他經常以自己不飲酒開車,不危及他人性命而感到自傲。

如你出生在:

 $1918 \quad 1930 \quad 1942 \quad 1954$

1966 1978 1990 2002 2014

你就是屬馬的

馬是很獨立自主和大膽敢闖的。他的高度聰明和不怕堅苦工作的精神使屬馬的人時常在許多領域裡得到成功。慈詳,精力充沛,忍耐力強和富於節奏感使他無往不利。虎、狗和羊是馬的最好的朋友和伙伴。雖然一匹強壯的馬在飛快奔馳中的美景是無以倫比的,但當他飲酒後,一匹脫韁的馬在飛跑也是無比驚險的了。一匹馬在失去控制的時候對他本身和對任何其他人都是危險的。聰明的馬從來不會酒後開車,唯一的辦法是搭別人的車。

如你出生在: 1924 1936 1948 1960

1972 1984 1996 2008 2020 你就是屬鼠的

鼠的天賦是逗人喜歡,富於幻想和寬容,他尖銳的洞察,直覺和透視能力也是得天獨厚的。牛、蛇和猴是鼠的 最佳伙伴。在狹窄的環境裡鑽進鑽出是鼠的第二天性。鼠的膽子很大,如果喝了酒又要開車那就會造成很 危險的局面。聰明的屬鼠的人清楚地明白酒後開車是危險的。不顧自己和他人的安全,酒後開車是一 種自私的行為。任何社團的高層屬鼠的人從來不飲酒開車。

如你出生在:

1913 1925 1937 1949

1961 1973 1985 1997 2009

你就是屬牛的

牛具有戰勝許多不同事物的能力。屬牛的人具有較高的天賦。在他走向成功的道路 上牛始終保持高度的警惕。屬牛的人耐心強,易於相處和可靠,他們與鼠、蛇和 雞能相處得很好。但當飲酒開車時屬牛的人必須注意不要過高估計自己的靈活性 和駕駛技術,飲酒開車會對每一個人造成危險。聰明的牛懂得堅強的意志,並 不是死板和固執,而是堅持去做任何對的事。聰明的牛從來不飲酒開車。

如你出生在:

1914 1926 1938 1950

<u>1962</u> <u>1974</u> <u>1986</u> <u>1998</u> <u>2010</u>

你就是屬虎的

虎是沉默的,但又易激動,很敏感。雖然他會一時發火訓斥人,使弱小者膽戰心驚,但通常對他所喜歡的人他還是相當熱情和照顧的,他的勇猛是有口皆碑的。威武是他天賦的權力,但他使用得公正、服人。虎與馬、龍和羊很合得來。飲酒後,屬虎的人要避免自充好漢爭取開車。醉酒的屬虎的人喜歡開快車,對每一個人都是危險的。自重的虎總是堅持他的本性,不飲酒開車。

如你出生在:

1915 1927 1939 1950

1963 1975 1987 1999 2011

你就是屬兔白

屬兔的人受到周圍人的喜愛。他多情善感的性格招來了許多人的喜愛但同時也會容易受人操縱。由於屬兔的人具有相信別人的美德,使他在前進的道路上能克服一切艱難險阻。兔與羊、狗和豬都很合得來。他在理財和賭博方面有良好的運氣。但千萬不要飲酒開車。明智的屬兔的人理解到酒後開車會把每個人引向真正的慘劇。聰明的屬兔的人明白飲酒開車是笨蛋做价事。

如你出生在:

1916 1928 1940 1952

1964 1976 1988 2000 2012

你就是屬龍的

傳說龍天生有五福,包括和諧、美德、幸運、完滿和長壽。他勇敢、誠實又敏銳,時常為他人而不顧自己。屬龍的人與屬鼠、蛇和雞的人很合得來。在飲酒的時候屬龍的人應當努力多想一想捨己為人。愚蠢的龍在飲酒後往往會激奮起來要送每一個人回家,而有理智的龍就先考慮生命的寶貴,讓沒有飲酒的人開車。屬龍的人對生命有一顆火熱的心,從來不飲酒開車。

如你出生在:

1917 1929 1941 1953 1965 1977 1989 2001 2013

尔就是屬蛇的

屬蛇的人意志堅強而沉著冷靜。他的儀表,智慧和幽默感很容易迷惑周圍的人們。雖然蛇和雞、牛最合得來,但還會吸引許多其他人。蛇年出生的人天生浪漫。聰明的屬蛇的人當他飲了酒就會避免開車,愚蠢的屬蛇的人才會充當冷血殺手,置他人的安危於不顧而酒後開車。

尊重你的社區, 你的家庭, 你自己。不要酒後開車, 繫安全帶。





LET THE ZODIAC WHEEL HELP STEER YOU IN THE BEST DIRECTION

Buckle Up

Wear Your Seatbelts

If you were born in 1923 1935 1947 1959

1971 1983 1995 2007 2019

You were born in the year of the BOAR Boars are known to be studious and quiet as well as possess tremendous amounts of fortitude, ambition and inner strength. Sincere, tolerant and honest to a fault, they make a splendid companion for just about everyone else. The most desirable companions for them, however, are Rabbits and Rams.

Professional devotion and high ambition may often find the Boar in social settings and situations where alcohol is being served. That is when all Boar year people must be cautioned against pig-headed behavior like refusing to call a cab or ride with a sober driver. Only the foolish Boars put themselves and everyone else at risk of the beastly consequences of drinking and driving. Prudent Boars always realize their value to their families as well as their importance to their communities. Boars always strive to set good examples by

their actions. The wise Boar never drinks and drives.

If you were born in

1922 1934 1946 1958

1970 1982 1994 2006 2018

You were born in the year of the DOG

Dutiful, honest and loyal are words often used to describe those born in the year of the Dog. The Dog is concerned with the happiness of others as he is of his own happiness. The high principles and strength of character of the Dog inspires those around him to rise to their higher standards. Dogs are most compatible with Horses, Tigers and Rabbits. However, drinking alcohol can sometimes dull the usual sharp instincts. The watchful Dog will always be trusted by his friends and neighbors because he is faithful to the law. The vigilant Dog never drinks and drives.

If you were born in

1921 1933 1945 1957

1969 1981 1993 2005 2017

You were born in the year of the ROOSTER

Roosters are hard workers, deep thinkers and shrewd money handlers. Decision-making comes easily and speaking their mind has never been a problem. Oxen, Snakes and Dragons are those with whom they get along best. Known for their extreme extravagance and flashing wardrobe, it's no surprise to find Roosters often are the life of the party. Roosters can be counted on to exhibit bravery when the occasion calls for it. After drinking however, their crowing may turn to that of foolishness rather than confidence. The arrogant Rooster becomes a nuisance as well as a danger to everyone when driving after drinking. Roosters who refuse to drive after drinking remain a source of pride to their families, their communities and themselves.

If you were born in

1920 1932 1944 1956

1968 1980 1992 2004 2016

You were born in the year of the MONKEY

Highly intelligent, clever and gregarious, Monkeys have magnetic personalities and are usually well liked by all. Their extraordinary memory and gift for recalling fine details make learning easy and fun. Success is promised in almost any field of their undertaking. Rats and Dragons are most compatible with Monkeys. Because Monkeys are comfortable under the scrutiny and watchfulness of others, there is also a tendency to show off. Drinking alcohol often heightens this behavior in Monkeys which can become dangerous. Monkeys may have an impulse to drink and drive. However, the evolved Monkey knows the true measure of a real man or woman is never to endanger anyone's life by drinking and driving.

If you were born in

1919 1931 1943 1955

1967 1979 1991 2003 2015

You were born in the year of the RAM

Rams have a passionate nature about what ever they do or believe in. They are artistic, charming and elegant Money seems to come easy to them. Rabbits, Boars and Horses are their most compatible friends. Be mindful however, that alcoholic beverages sometimes cause even the brightest and most sure-footed Ram to abandon his responsible nature. Rams who drive after drinking run the risk of ramming into innocent people. Ever alert to danger, he always holds his head high because the proud Ram never puts other lives in jeopardy by drinking and driving.

If you were born in

1918 1930 1942 1954

1966 1978 1990 2002 2014

You were born in the year of the HORSE

Horses are independent and adventurous. Highly intelligent and undaunted by hard work, success in more than one field is not unusual. Grace, strength, endurance and rhythm are attributes that they bring to all of their endeavors. Tigers, Dogs and Rams are highly compatible as mates and friends of the Horse. Although no sight can be more beautiful than the powerful horse in motion, after drinking alcohol, no sight is more frightening than an unbridled horse in motion. When Horses are unsteady, they become a danger to themselves and everyone else. The sensible Horse never gallops off to drive an automobile after drinking. There is nothing wrong with a Horse taking a ride on someone else for a change!

1924 1936 1948 1960 1972 1984 1996 2008 2020 You were born in the year of the RAT

Rats are gifted with charm, imagination and generosity. Keen insight, intuitiveness and clairvoyance also can often be counted among their attributes. Oxen, Snakes and Monkeys comprise the most cherished members of the Rat Pack. Slipping in and out of tight situations is second nature to Rats. Rats have little or no fear of danger which can be a very threatening situation if consuming alcoholic beverages is combined with driving. The clever Rat knows he is not at his best behind the wheel of a car after he has been drinking. It is the selfish Rat who combines drinking and driving and doesn't care about his safety or the safety of others. Rats who rate the highest in any community never drink and drive.

> If you were born in 1913 1925 1937 1949 1961 1973 1985 1997 2009

You were born in the year of the OX

The Ox has the ability to excel at many different things. Highly intelligent, Ox people often border on being geniuses. Both their mind and body are highly alert as they tread the path to success. Patient, easy going and trusting, they are compatible with Rats, Snakes and Roosters. When drinking alcoholic beverages, however, the Ox must beware of mistrusting his dexterity and overrating his ability to drive. The careless Ox who drinks and gets behind the wheel of an automobile, endangers the safety of everyone. The wise Ox understands that true strength of character lies not in an inflexible or stubborn nature, but in the unyielding desire to do what is right. The wise Ox never drinks and drives.

> If you were born in 1914 1926 1938 1950 1962 1974 1986 1998 2010 You were born in the year of the TIGER

Tigers are contemplative, emotional and sensitive. Although a short temper and quick tongue may startle their inferiors, usually Tigers are filled with a great warmth and sympathy for those of whom they are fond. They are widely respected for their courageousness. Power is their natural gift, and they wield it with righteousness and authority. Tigers are compatible with Horses, Dragons and Rams. When drinking, Tigers must guard against misrepresenting bravery for fool-hardy behavior like deciding to drive. The impaired Tiger is a threat to the well-being of everyone when attempting to cover terrain too quickly. Regal Tigers always stick to their true nature and don't drive after drinking alcohol.

If you were born in 1915 1927 1939 1950 1963 1975 1987 1999 2011 You were born in the year of the RABBIT

Rabbits are the kind of people that others love to be around. While their sentimental and affectionate nature is the reason some love them, it is the same reason others continue to try to manipulate them. It is the good nature of the trusting Rabbit, however, that generally allows him to hop right over the adversities placed in his path. Compatibility is found in Rams, Dogs and Boars. Be cautioned, however, luck in finance and gambling should not lead Rabbits to take dangerous chances like drinking and driving. It is the jucious Rabbit that understands when he mixes alcohol and driving, everyone is only a hare away from real tragedy. The smart Rabbit knows it takes a real dumb bunny to drink and drive.

If you were born in 1916 1928 1940 1952 1964 1976 1988 2000 2012 You were born in the year of the DRAGON

It is legend that Dragons are blessed five times at birth. These blessings include harmony, virtue, prosperity, fulfillment and longevity. Brave, honest and sensitive, Dragons often selflessly devote themselves to others. They are compatible with Rats, Snakes and Roosters. When drinking, Dragons should beware of trying so hard to attend to the needs of others that they forget themselves. The foolish Dragon after drinking gets fired up to drive everyone else home. The sensible dragon shows respect for life by leaving the driving to others who have not been drinking. Dragons who have a burning passion for life never drink alcohol and drive.

If you were born in 1917 1929 1941 1953 1965 1977 1989 2001 2013

You were born in the year of the SNAKE

Snakes are known by their intensity as well as their calm demeanor. Snakes mesmerizing charm, wisdom and sense of humor draw others to them easily. Although Snakes get along best with Roosters and Oxen, they hold a fascination for many others. Romance is art to those born in the year of the Snake. When drinking alcohol, it is the wise Snake that recoils when it comes to driving. Only the lowest of Snakes would be caught in the cold-blooded act of endangering everyone's safety by getting behind the wheel of a car after drinking.

RESPECT YOUR COMMUNITY, YOUR FAMILY, YOUR SELF. DON'T DRINK & DRIVE, WEAR YOUR SEATBELTS!



National Highway Traffic Safety Administration in cooperation with Organization of Chinese Americans, Inc.